
با   سرمایه گذار فیلم »قاتل و وحشی« 
کران نشدن این فیلم در جشنواره  انتقاد از ا
گفت: چند  برای یک سانس،  فجر حتی 
سال است که سرمایه ما بلاتکلیف مانده و 
هیچ مرجعی هم پاسخگو نیست. ای کاش 
کران این فیلم  مدیران سینمایی شرایط ا
را فراهم می کردند تا مردم درباره »قاتل 
کنند. اهالی رسانه و  و وحشی« قضاوت 
منتقدان سینما تا آخرین ساعات روز ۲۱ 
کران فیلم  بهمن منتظر بودند تا شاید از ا
»قاتل و وحشی« در سینمای رسانه خبری 
شود اما این انتظار بی نتیجه ماند تا آنچه 
به عنوان فشارهای بیرونی برای عدم نمایش 
فیلم عنوان می شد، پیروز این رقابت باشد. 
در روزهای گذشته نه تنها از سوی خبرنگاران 
گران نسبت به حذف  و منتقدان و سینما
از فهرست بخش ویژه  این فیلم  نمایش 
جشنواره انتقادهایی مطرح شد بلکه برخی 
غ هم نسبت  داوران بخش سودای سیمر
کنش منفی نشان دادند.  به این اتفاق وا
همچنین ستاره اسکندری، بازیگر »قاتل 
و وحشی« در یادداشتی با ادبیاتی تند که 
»مسببان دور از فرهنگ« را خطاب قرار 
کید کرد که »هیچ فیلمی در پستو  داده بود، تا
نمانده و نمی ماند. نور حقیقت، سرانجام بر 
سرزمینش خواهد بارید هرچند که نگذارید.« 
در این رابطه تنها پاسخ رسمی از سوی 
سازمان سینمایی را رائد فریدزاده )رئیس 
سازمان سینمایی( در مصاحبه با خبرگزاری 
رسمی بیان کرد: »این فیلم مشکل شرعی 
دارد و رفع مشکل آن در حدود و اختیارات 
سازمان سینمایی و وزارت ارشاد نیست«  
این در حالی است که همین چند روز قبل 
پروانه  براساس  وحشی«  و  »قاتل  فیلم 
کران  نمایشی که از سازمان سینمایی برای ا
در خارج از کشور دریافت کرده، در جشنواره 
فیلم های ایرانی در نیویورک نمایش داده 
شد و لیلا حاتمی، بازیگر اصلی این فیلم 
خوشحال تر  که  اظهارکرد  درگفت وگویی 
کران گسترده   گر این فیلم در ایران ا می بود ا
می شد. اما با تمام این اتفاق ها، »قاتل و 
وحشی« و ماجراهایش که از سال ۱۳۹۹ برای 

شرکت در جشنواره فجر شروع شد، همچنان 
سینماست.  در  پربحث  و  داغ  موضوعی 
محمدصادق رنجکشان به تازگی از وضعیت 
کرده و از  گله  بلاتکلیف »قاتل و وحشی« 
اینکه چند سال است سرمایه فیلم خوابیده 
و ممنوعیت نمایش آن فقط برای مردم 
داخل کشور ایجاد شده، انتقاد کرده است. 
او در پاسخ به اینکه با توجه به جلوگیری 
وحشی«  و  »قاتل  سانس  تک  نمایش  از 
در جشنواره امسال برای اهالی رسانه چه 
پیش بینی ای از سرنوشت این فیلم دارد به 
کران و  ایسنا گفت: ما سال هاست که برای ا
بازگشت سرمایه »قاتل و وحشی« صبوری 
کرده ایم و وعده و وعیدهای زیادی شنیدیم 
که هیچکدام آن ها تا به امروز عملی نشده 
است. مردم از نمایش آن روی پرده سینما 
محروم هستند. از ابتدای جشنواره ما تصور 
که فیلم بالاخره در یک سانس  می کردیم 
به نمایش گذاشته می شود اما این اتفاق 
خ نداد. در حالی که فیلم های دیگر که  هم ر
کران پیدا نکرده بودند، برای اهالی  فرصت ا
کران  رسانه نمایش داده شدند و فقط از ا

»قاتل و وحشی« جلوگیری شد. وی ادامه 
گر »قاتل و وحشی« آن قدر مشکل دارد  داد: ا
که اصلا نمی توان آن را در تک سانس هم 
کران درآورد، پس  برای جمع محدودی به ا
چرا پروانه نمایش خارجی آن را صادر کردند؟ 
کران  به هرحال فیلم هایی که از ایران در دنیا ا
می شوند، نماینده سینمای ایران هستند 
« و »قاتل و  کران و موفقیت های »پیرپسر و ا
وحشی« نشان می دهد که این آثار کیفیت 
نماینده خوبی  و می توانند  دارند  خوبی 
برای سینمای ما باشند. »قاتل و وحشی« 
از فیلم هایی است که زحمت زیادی برای 
ساخت آن کشیده شده و در زمان تولید هم 
سرمایه زیادی صرف ساخت آن شد که در آن 
دوره هم جزو فیلم هایی کم هزینه به حساب 
نمی آمدند. فیلم هم به لحاظ مضمونی و هم 
به لحاظ ساختاری  ارزش های زیادی دارد که 
نمی توان آن ها را نادیده گرفت و به نظر من بد 
کرانش  نیست که مدیران سینمایی شرایط ا
را فراهم کنند تا مردم درباره آن به قضاوت 
کران شود،  گر این فیلم ا بنشینند. مطمئنم ا

مخاطب از آن استقبال خواهد کرد.

  به طور کامل متضرر شدم
 او بیان داشت: در آن زمان که من برای 
هزینه  کردم،  سرمایه گذاری  فیلم  این 
تولید به سرسام آوری امسال نبود اما در 
همان شرایط هم سرمایه زیادی نسبت به 
آثار سینمایی صرف ساخت »قاتل  دیگر 
کران نشدن این فیلم  و وحشی« شد. با ا
من به طور کامل متضرر شدم و این فیلم 
هیچ بازگشت مالی نداشت. در واقع سرمایه 
من خوابیده است و هیچ مرجعی هم به 
ما پاسخگو نیست. برخی از فیلم هایی که 
در این سال های اخیر دچار این وضعیت 
شدند، توسط سازمان سینمایی خریداری 
شده و پول تولید به تهیه کننده پرداخت 
شد تا حداقل از ضرر مالی او جلوگیری شود 
اما از هفت سال پیش تا به امروز هیچ پاسخ 
روشنی به ما نداده اند. حتی درصدد اینکه 
بخشی از ضرر و زیان مالی ما را جبران کنند 
هم نبودند و ما همچنان بلاتکلیف هستیم. 
رنجکشان درباره اینکه خودش مشکل اصلی 
کران چه می داند، گفت:  فیلم را برای عدم ا
گر سر  از نظر من که فیلم مشکلی ندارد. ا
تراشیده بازیگر زن فیلم )با بازی لیلا حاتمی( 
محل اشکال است که در فیلم های دیگر هم 
این اتفاق مسبوق به سابقه است. هیات 
انتخاب جشنواره هم فیلم را دیدند، نه تنها 
کید  نظر منفی درباره آن نداشته، بلکه تأ
داشتند که »قاتل و وحشی« در جشنواره 
کران شود. خانم آبیار )عضو شورای پروانه  ا
کران این  ا که به دلیل عدم  نمایش( هم 
فیلم استعفا دادند. ایشان با اشاره به آیاتی 
کید داشتند که فیلم مشکلی برای  از قرآن تأ
کران ندارد و آنقدر اتفاقی که در جشنواره  ا
برای فیلم افتاد برایشان تلخ بود که دیگر 
سازمان  با  خود  همکاری  به  نتوانستند 
سینمایی هم ادامه دهند. اصلا همه چیز 
کران مهیا بود و ما فکر می کردیم این  برای ا
خ خواهد داد اما در روزهای آخر باز  اتفاق ر
هم از نمایش آن ممانعت کردند. درحالی 
که به اعتقاد ما این اشکالات، وارد نیست و 
نمی توان آن را بهانه ای برای عدم نمایش 

یک فیلم سینمایی قرار داد.
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پخش یک فیلم در ژانر وحشت 
به  شده«  »درمان  سینمایی  فیلم   
فرین،  دیوید  کارگردانی  و  نویسندگی 
از  بار  نخستین  برای  وحشت  انر  ژ در 
می شود.  پخش  سیما  نمایش  شبکه 
به گزارش روابط عمومی شبکه نمایش 
شده«  »درمان  سینمایی  فیلم  سیما، 
 ۸ چهارشنبه  ایرلند،   ۲۰۱۷ محصول 
اسفند ساعت ۲۳ روی آنتن می رود. در 
خلاصه داستان این فیلم آمده است: 
ویروسی که قبلا باعث زامبی شدن مردم 
کنون قابل درمان شده است. اما  می شد ا
نگاه جامعه همچنان نسبت به افرادی 
کنون درمان  که قبلا زامبی بوده اند و ا
شده اند تبعیض آمیز و متفاوت است. 
در  تنش  ایجاد  باعث  موضوع  همین 
میان مردم می شود و...  الن پیج، سم 
، استوارت گراهام، پائولا  لر کیلی، تام وان لا
مالکومسان، ناتالیا کاسترزوا، هیلدا فی، 
سارا کیلن، جودی دانُوان، پیتر کمپین، 
این  در  دیبو  چلسی  و  کانروی  لسلی 
فیلم به ایفای نقش پرداخته اند. فیلم 
»درمان شده« در جشنواره های مختلف 
افتخارات متعددی را به دست آورد که 
از میان آنها می توان به نامزدی دریافت 
یک جایزه در جشنواره فنگوریا چینسا 

۲۰۱۹ اشاره کرد.

 برنامه »رامبد« 
برای استندآپ کمدی

 رامبد جوان از تدارک برای ساخت 
برنامه ای جدید در حوزه استندآپ خبر 
»خندوانه«  برنامه  در  که  جوان  داد. 
رقابتی را در حوزه استندآپ کمدی در 
آیتمی با عنوان »خنداننده شو« روی آنتن 
می بُرد، حالا پس از تعطیلی این برنامه 
مجموعه ای  دارد  قصد  تلویزیون،  در 
و منتشر  تولید  این حوزه  تخصصی در 
صفحه  در  که  ویدئویی  در  او  کند. 
علاقه مندان  از  گذاشته  شخصی اش 
که  کمدی خواسته است  به استندآپ 
ویدئوهایی نهایتا سه دقیقه ای از خود 
را برای حضور در این برنامه به آدرسی که 
متعاقبا اعلام می شود، در فضای مجازی 
همچنین  جوان  رامبد  کنند.  ارسال 
کارناوال« که یک مسابقه  درباره برنامه »
استعدادیابی در ابعاد بزرگ و با رقابتی 
کارناوال  گفت:  میان حرفه ای هاست، 
به زودی راه می افتد و یک پروژه بزرگ، 

جذاب و تجربه نشده است. 

 رسانه انگلیسی گزارش داد که فرانسه آماده است از قدرت 
بازدارندگی هسته ای خود برای حفاظت از اروپا استفاده کند. 
در این راستا، جنگنده های مجهز به سلاح هسته ای ممکن 
است به آلمان اعزام شوند، در حالی که آمریکا تهدید به خروج 
نیروهایش از اروپا کرده است. به گزارش ایسنا، »فردریش 
انتظار می رود  انتخابات  از پیروزی در  که پس  مرتس« 
صدراعظم بعدی آلمان شود، از بریتانیا و فرانسه خواسته 
است چتر هسته ای خود را گسترش دهند، زیرا او به دنبال 
»استقلال« اروپا از آمریکای دونالد ترامپ است. در همین حال 
یک مقام فرانسوی به نشریه »دیلی تلگراف« گفت: استقرار 
جنگنده ها پیامی به »ولادیمیر پوتین« رئیس جمهور روسیه 
خواهد فرستاد، در حالی که دیپلمات های برلین معتقدند 
این اقدام فشار بر »کر استارمر« نخست وزیر انگلیس را برای 
اقدامی مشابه افزایش خواهد داد. این منبع گفت: »استقرار 
چند جنگنده هسته ای فرانسوی در آلمان نباید دشوار 
کرون«  باشد و پیامی قوی ارسال خواهد کرد.« »امانوئل ما
رئیس جمهور فرانسه، با فردریش مرتس گفت وگو کرد و سپس 
ح خود برای امنیت اروپا و دفاع از  به کاخ سفید رفت تا طر

اوکراین را به ترامپ ارائه کند. 

  حفاظت از قاره سبز
 در اجلاس کاخ سفید رئیس جمهور آمریکا اظهار داشت 
که کشورش پس از امضای توافق صلح، تضمین امنیتی به 
کرون هم گفت: صلح »نباید  اوکراین ارائه نخواهد کرد. ما
به معنای تسلیم اوکراین باشد« و همچنین از اروپایی ها 
خواست برای حفاظت از قاره سبز بیشتر تلاش کنند. در 
همین حال، آمریکا بر سر قطعنامه سازمان ملل درباره 
جنگ اوکراین با متحدان خودش دچار اختلاف شده است. 
واشنگتن به همراه روسیه علیه قطعنامه ای که جنگ را 
محکوم کرده و خواستار خروج نیروهای روسیه شده بود، رأی 
داد. ایالات متحده مدت هاست امنیت اروپا را با زرادخانه ای 
شامل حدود ۱۰۰ موشک هسته ای تضمین کرده است که 
بسیاری از آن ها در یک پایگاه نظامی آمریکا در آلمان مستقر 
هستند. مرتس بیان داشت که پاریس و لندن باید درباره 
»امکان گسترش چتر هسته ای خود به آلمان« گفت وگو 
کنند و سپس هشدار داد که آمریکا تحت رهبری ترامپ 
کنون »نسبت به سرنوشت اروپا بی تفاوت است.« در همین  ا
حال »بوریس جانسون« نخست وزیر پیشین بریتانیا، گفت: 
»از نظر اخلاقی« اوکراین باید سلاح هسته ای خود را داشته 

باشد، زیرا به ظن او، »تهدید« روسیه افزایش یافته است. به 
کرون، اروپا را به بحث درباره نقش  گزارش دیلی تلگراف، ما
تسلیحات هسته ای فرانسه در دفاع از این قاره ترغیب کرده 
است. یک دیپلمات در برلین عنوان کرد که پیشنهاد فرانسه 
فشار بر کر استارمر را برای اقدام مشابه افزایش می دهد و 
به او فرصت می دهد جدیت خود را در تأمین امنیت اروپا 
نشان دهد. نخست وزیر بریتانیا در موضوع حل وفصل 
جنگ اوکراین در کنار رهبران اروپایی قرار گرفته و نه ترامپ، و 
تمایل دارد یک پیمان امنیتی و دفاعی با اتحادیه اروپا امضا 
گر فرانسه بازدارندگی  کند. این دیپلمات مطلع گفت: »ا
هسته ای خود را در آلمان مستقر کند، فشار بر بریتانیا برای 
انجام اقدامی مشابه افزایش خواهد یافت.« گمان می رود که 
زرادخانه فرانسه حدود ۳۰۰ سلاح هسته ای داشته باشد که 
تحت برنامه »قدرت بازدارندگی« این کشور قرار دارد و قابلیت 
پرتاب از دریا و هوا را دارد. نخست وزیر انگلیس خطاب 
به رهبران جهان در اجلاس کی یف گفت که مسکو »همه 
برگ های برنده را در این جنگ در اختیار ندارد.« دراین میان 
پوتین هم اظهارداشت که روسیه مشارکت کشورهای اروپایی 

در یک توافق صلح را رد نمی کند.

دیلی تلگراف: 

 فرانسه سپر هسته ای اروپا می شود

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

سخنگوی وزارت خارجه چین: 

  هرگز به طرف های درگیر 
در اوکراین سلاح ندادیم

کید کرد که پکن   سخنگوی وزارت خارجه چین تا
هرگز به طرف های درگیر در اوکراین سلاح نداده است. 
به حل  بیان داشت: »چین همواره  »لین جیان« 
سیاسی بحران اوکراین متعهد بوده و هرگز به هیچ یک 
از طرفین درگیری سلاح مرگبار نداده است.« این در 
که پیشتر »جاستین ترودو« نخست وزیر  حالیست 
در حال کناره گیری کانادا تحریم های جدیدی علیه 
۷۶ فرد و نهاد مرتبط با روسیه اعمال کرد و همچنین 
شدند.  تحریم ها  این  مشمول  هم  چینی  نهاد   ۲۰
سخنگوی وزارت خارجه چین افزود: »می خواهم 
کید کنم که چین همواره موضعی بی طرف و منصفانه  تأ
در مورد بحران اوکراین داشته، به حل وفصل سیاسی 
آن متعهد بوده و هرگز به طرف های درگیر سلاح مرگبار 
شرایطی  در  پکن  علیه  اتهام زنی ها  است.«  نداده 
که روز دوشنبه »شی جین پینگ«  ح می شود  مطر
رئیس جمهور چین در اولین گفت وگوی تلفنی خود با 
»ولادیمیر پوتین« رئیس جمهور روسیه پس از تغییر 
سیاست خارجی آمریکا توسط دونالد ترامپ، گفت: 
»چین و روسیه از یکدیگر جداشدنی نیستند.« ترامپ 
با تغییر سیاست آمریکا به سوی مسکو، در تلاش برای 
صلح در اوکراین است. این تماس که هم زمان با سومین 
سالگرد جنگ اوکراین انجام شد، پیامی روشن از سوی 
پکن بود که روابطش با شریک دیپلماتیک کلیدی خود 
تحت تأثیر نزدیکی واشنگتن به کرملین قرار نخواهد 
گرفت. در جریان این تماس، شی جین پینگ به پوتین 
اظهارکرد: »تاریخ و واقعیت نشان می دهد که چین و 
روسیه همسایگان خوبی هستند که از هم جداشدنی 
نیستند و دوستان واقعی ای هستند که در سختی و 
آسایش کنار هم می مانند.« این جمله ای است که 
شی قبلا در هفتادمین سالگرد روابط دیپلماتیک 
دو کشور در سال ۲۰۱۹ هم به کار برده بود. به گزارش 
شبکه خبری سی ان ان، رهبر چین در ادامه افزود: 
»راهبردهای توسعه و سیاست های خارجی چین و 
روسیه بلندمدت هستند و روابط دو کشور تحت تأثیر 
هیچ طرف سومی قرار نخواهد گرفت. با وجود تغییرات 
در شرایط بین المللی، روابط چین و روسیه بدون 
مشکل ادامه خواهد یافت.« در همین حال کرملین 
گرم و دوستانه« توصیف و اعلام کرد:  این تماس را »
که پیوند سیاست  کردند  کید  کشور تأ »رهبران دو 
خارجی روسیه و چین، مهم ترین عامل تثبیت کننده در 
امور جهانی است، ماهیتی استراتژیک دارد، تحت تأثیر 
عوامل خارجی قرار نمی گیرد و علیه هیچکس نیست.« 
عربستان  در  به تازگی  ترامپ  دولت  ارشد  مقامات 
سعودی با همتایان روس خود دیدار کردند که این 

موضوع نگرانی هایی را ایجاد کرده است. 

پیشنهاد اسپانیا برای تشکیل »ارتش اروپایی« کوتــــاه

، وزیر امورخارجه   خوزه مانوئل آلبارز
که اتحادیه اروپا باید  کرد  کید  اسپانیا تا
کامل  عمل  استقلال  به  خود  ارتش  با 
گزارش  به  یابد.  دست  استراتژیک 
« در بروکسل  ایسنا، »خوزه مانوئل آلبارز
خاطرنشان کرد: از شورای روابط خارجی 
مورد  در  تا  می خواهم  اروپا  اتحادیه 
این  دفاعی  ظرفیت  افزایش  چگونگی 
قاره فکر کند. این قابلیت ها باید شامل 
توانایی نیروهای استقرار سریع باشد که 
حتی می تواند هسته یک ارتش اروپایی 
کید کرد که این بلوک  باشد. او در ادامه تا
همچنین نیاز به دستیابی به »استقلال 
عمل استراتژیک« و توسعه بیشتر صنعت 
دفاعی و لجستیک داخلی خود دارد. بنابر 
کایا کالاس«،  گزارش شبکه راشاتودی، »
مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا 
کرد  نیز در نشست بروکسل خاطرنشان 
اخیر در  تغییرات  از  اروپایی  وزیران  که 
نگران  ایالات متحده  خارجی  سیاست 
شده اند. »دونالد ترامپ« رئیس جمهور 
آمریکا از زمان روی کارآمدن خود در ماه 

گذشته )میلادی(، برقراری مجدد روابط 
دیپلماتیک با مسکو را آغاز کرده است، 
در حالی که از کشورهای اروپایی خواسته 
و  کنند  بیشتری  کمک  ناتو  به  تا  است 

مسئولیت امنیت خود را بر عهده بگیرند. 
کشورهای اتحادیه اروپا در سال ۲۰۲۲ پس 
از تشدید درگیری در اوکراین، با توسعه 
ظرفیت استقرار سریع )RDC( موافقت 

چارچوبی  به عنوان  اقدام  این  کردند. 
سریع  کنش  وا نیروهای  از  هماهنگ 
که به این اتحادیه  پیش بینی شده بود 
اجازه می دهد تا به موقعیت های بحرانی 
کنش سریع نشان دهد و طبق گزارش  وا
کمیسیون اروپا، پیش بینی می شد که تا 
سال جاری می تواند تا ۵۰۰۰ سرباز را مستقر 
کرون«،  کند. هفته گذشته، »امانوئل ما
رئیس جمهور فرانسه که در گذشته ایده 
ح کرده بود،  ارتش متحد اروپایی را مطر
اظهارکرد که مخالفت در مورد استراتژی 
دفاعی در میان کشورهای اتحادیه اروپا، 
تشکیل نیروی مشترک نظامی را غیرممکن 
می کند. »ولودیمیر زلنسکی« رئیس جمهور 
نیروهای  که  کرد  پیشنهاد  نیز  اوکراین 
کی یف می توانند اساس »ارتش اروپا« را 
تشکیل دهند، زیرا چندین دهه  رابطه 
قدیمی بین اروپا و آمریکا در حال پایان 
است و اروپا نیاز به تغییر دارد. او اظهار 
داشت که اوکراین در حال حاضر روسیه 
را از حمله به دیگر کشورهای اروپایی باز 

می دارد.

وزیر دارایی آلمان: 
 روسیه به گروه هفت باز نمی گردد

 وزیر دارایی آلمان با وجود تمایل آمریکا به بازگشت 
روسیه به جمع غول های اقتصادی جهان گفت که این 
کشور به گروه هفت باز نخواهد گشت. به گزارش ایرنا، 
یورگ کوکیز اظهارداشت: محکومیت جنگ روسیه 
توسط گروه هفت به خصوص در سومین سالگرد آن 
بسیار واضح است. وی ادامه داد که پیشنهاد »دونالد 
ترامپ« رئیس جمهوری آمریکا، برای پیوستن مجدد 
روسیه به گروه هفت از اجماع لازم برخوردار نخواهد 
بود. این مقام آلمانی پاییز گذشته و پس از فروپاشی 
کنونی  کم »اولاف شولتس« صدراعظم  ائتلاف حا
آلمان، به سمت وزیر دارایی منصوب شد و قرار است 
تا پس از انتخابات و تشکیل دولت جدید به دست 
اتحاد محافظه کاران، این سمت را بر عهده داشته 
باشد. کوکیز گفت: می توان از جنگ تجاری بین آمریکا 
و اتحادیه اروپا جلوگیری کرد، زیرا هر دوطرف مایل به 
کره بوده و »هیچ کسی علاقه به آغاز جنگ تجاری  مذا
ندارد.« وی اظهار داشت که گروه هفت می تواند در 
مورد پیشنهاد دیرینه استفاده از ۳۰۰ میلیارد دلار از 
دارایی های مسدود شده روسیه در اروپا برای بازسازی 
اوکراین تبادل نظر کند، با این حال »مباحثات به تازگی 
شروع شده و اظهار نظر در این زمینه کمی زود است.« 
گاه پیشتر به رویترز گفته  بودند که مسکو با  منابع آ
توافق صلحی که بر اساس آن دارایی های مسدود 
شده این کشور به بازسازی اوکراین اختصاص داده 
شود، موافقت می کند، مشروط به آنکه بخشی از این 
کنون تحت کنترل نیروهای  پول در بخش هایی که ا

روسی است، هزینه شود.

کاخ سفید:

 پیوستن اوکراین به ناتو مطرح نیست
 مشاور امنیت ملی آمریکا در سخنانی اعلام کرد که 
در حال حاضر هیچ بحثی درباره پیوستن اوکراین به 
ناتو وجود ندارد. به گزارش مهر به نقل از »آر بی سی 
«، مشاور امنیت ملی آمریکا  اوکراین«، »مایک والتز
در سخنانی اظهارکرد که در حال حاضر هیچ بحثی 
درباره پیوستن اوکراین به ناتو وجود ندارد. »آلینا 
ترینه« خبرنگار کاخ سفید گفت: مشاور امنیت ملی 
کاخ سفید گفت که منتظر است اروپا تلاش های خود 
را افزایش دهد. وی اضافه کرد: این موضوع روی میز 
کشورهای  از سوی  امنیتی  و تضمین های  نیست 
گانه ای برای آینده اوکراین به  اروپایی موضوع جدا
شمار می آید. به گفته والتز، کاخ سفید انتظار دارد اروپا، 
از جمله فرانسه و انگلیس، گام های فعال تری برای 
حمایت از اوکراین در مواجهه با درگیری های جاری 

با روسیه بردارند.

 لیلی رشیدی به صحنه بازمی گردد
کنسرت نمایش »بتهوون   لیلی رشیدی با بازی در 
یک جاودانگی« به صحنه بازمی گردد. به گزارش مشاور 
، سینما و  رسانه ای، لیلی رشیدی بازیگر با سابقه تئاتر
تلویزیون قرار است در جدیدترین تجربه تئاتری خود در 
کنسرت نمایش »بتهوون یک جاودانگی« به نویسندگی و 
کارگردانی جواد مولانیا به ایفای نقش بپردازد. این کنسرت 
کبری از  نمایش با تهیه کنندگی سپهر صاحبی و حامد ا
کس پردیس تئاتر و موسیقی دِکُر  بهار سال ۱۴۰۴ در کُربا
)باغ کتاب( روی صحنه خواهد رفت. در کنسرت نمایش 
»بتهوون یک جاودانگی« جواد مولانیا در مقام بازیگر 
نیز عهده دار ایفای نقش بتهوون، آهنگساز شهیر آلمانی 
است. نازنین کیوانی، مسعود میرطاهری، متین نصیری، 
سجاد قربانی، محمد ده مولایی، دیبا حکیم الهی، سوگند 
، افق  قریشی، هستی عرش، ستایش ابراهیمی، رضا دیدار
ایرجی، کیانا هویدا، هیوا حقانی، دیگر بازیگران این اثر 
نمایشی هستند. پیش فروش اینترنتی کنسرت نمایش 
»بتهوون یک جاودانگی« از ۷ اسفند آغاز می شود و 
علاقه مندان برای تهیه بلیت این اثر می توانند به سایت 

تیوال مراجعه کنند.

 نوید محمدزاده در »باد وحشی«
با نوید محمدزاده   فیلم سینمایی »باد وحشی« 
جلوی دوربین می رود. فیلمبرداری این کار که سال 
آینده جلوی دوربین خواهد رفت، ۵ تا ۶ ماه زمان خواهد 
برد. فیلم سینمایی »باد وحشی« به کارگردانی داوود 
خیام و تهیه کنندگی سیدابراهیم عامریان سال آینده 
کنون، حضور نوید محمدزاده در این  کلید می خورد. تا
فیلم قطعی شده است. »باد وحشی« درامی اجتماعی 
است که عامریان پس از ساخت چندین فیلم کمدی، 
تهیه کنندگی آن را برعهده دارد. این اثر فرآیند فیلمبرداری 
۵ الی ۶ ماهه دارد که امسال با توجه به مشغول بودن 
بازیگران در دیگر پروژه ها، به مرحله فیلمبرداری نرسید. 
نگارش »باد وحشی« را داوود خیام و علی زرنگار برعهده 
داشتند. »باد وحشی« اولین همکاری محمدزاده با 
عامریان محسوب می شود؛ این روزها نام این بازیگر 
علاوه بر »باد وحشی« برای ایفای نقش در »زن و بچه« 
به کارگردانی سعید روستایی نیز شنیده می شود. هرچند 
نوید محمدزاده در دو، سه سال اخیر با ایفای نقش 
« و »برادران لیلا« در درام های  در »شب، داخلی، دیوار
اجتماعی حضور داشت اما »متری شیش و نیم« آخرین 
کران  نقش آفرینی این بازیگر بر روی پرده سینما بود که به ا

عمومی رسید.

محمدصادق رنجکشان: 

کران کنید و قضاوت را به مردم بسپارید   »قاتل و وحشی« را ا


